
OVERZICHT TOEZEGGINGEN VAN HET COLLEGE, MOTIES EN VRAGEN VAN RAADSLEDEN
(BIJGEWERKT T/M 06-07-2022)

RAADSVERGADERINGEN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

Lijst van (nog) relevante 
raadsmoties (vanaf 25-10-2012)

07-11-2019 De raad wordt via de commissies op de 
hoogte gehouden over het 
gemeentefonds en de implementatie 
van het PGB-systeem.

Wethouder 
Briels

2021 Op 17 juli 2020 heeft de Minister de kamer geïnformeerd over 
de gewijzigde planning voor de doorontwikkeling en invoering 
van PGB2.0. Met alle ketenpartners, waaronder de VNG 
namens gemeenten, is afgesproken om in lijn met de 
doorontwikkeling van het systeem ook meer tijd te nemen 
voor de invoering.

Concreet betekent dit dat de eerste groepen gemeenten in het 
derde kwartaal van 2021 kunnen starten met de 
voorbereidingen. En dat de laatste groepen gemeenten zijn 
aangesloten in het vierde kwartaal van 2022.

05-11-2020 N.a.v. het amendement van ABL over 
votering kredieten komt het college 
met de onderwerpen Herontwikkeling 
Heuvel en uitvoering Peelmarketing 
langs een andere weg terug bij de raad

Wethouder 
Buter

Te zijner tijd komt het college met voorstellen. 

05-11-2020 De raad wordt op de hoogte gehouden 
van het overleg met de bibliotheek 
n.a.v. de ingetrokken motie van de 
PvdA

Wethouder 
Buter

Het college heeft de bezuinigingen bij de bibliotheek en het 
overleg met de bibliotheek hierover opgepakt en zal de raad 
over de voortgang informeren via de reguliere P&C 
instrumenten. In de kadernota 2022 wordt het eerste deel 
van de besparingen toegelicht. Voorafgaande aan de 
kadernota 2023 wordt de raad afzonderlijk betrokken bij de 
realisatie van de resterende bezuinigingen en eventueel te 



maken keuzes.
05-11-2020 Het college komt terug bij de raad als 

de besteding van het beoogde bedrag 
van 1,2 miljoen voor de Heuvel in 
Lieshout aan de orde komt

Wethouder 
Meulensteen

Te zijner tijd komt het college met voorstellen

05-11-2020 M.b.t. ’t Gulden Land is er sprake van 
minimaal 50% cofinanciering en 
worden alle vervolgprojecten aan de 
raad voorgelegd

Wethouder 
Briels

Te zijner tijd komt het college met voorstellen

17-12-2020 De raad wordt schriftelijk geïnformeerd 
over het standpunt van het college 
m.b.t. de mail over mestverwerking in 
het buitengebied

Burgemeeste
r

28-01-2021 De commissie wordt geïnformeerd over 
de afhandeling van de brief van 
Stichting Middengebied over de 
afwijzing tot herziening 
bestemmingsplan en de brief over 
herplantplicht Schaapsdijk

Burgemeeste
r

Over de brief over de herplantplicht Schaapsdijk is een 
overleg geweest met de stichting Middengebied. Er is uitleg 
gegeven waarbij is aangegeven dat de gemeente druk doende 
is om invulling te geven aan de herplantplicht. Dat is 
inmiddels gedeeltelijk geregeld op een perceel nabij de 
Laarweg in Aarle-Rixtel. Ook voor het restant van de 
herplantplicht is een oplossing in zicht. Een hiervoor 
noodzakelijke grondaankoop is gedaan en een grondruil is in 
voorbereiding. Hiermee wordt invulling gegeven aan de 
herplantplicht, maar wordt tevens een ecologische verbinding 
gemaakt tussen twee bosgebieden. Er is dan sprake van win-
win. In deze fase handhavend op gaan treden zou dit proces 
onnodig frustreren nu de oplossing nabij is.

20-05-2021 De aanpak van goede huisvesting voor 
arbeidsmigranten wordt voorgelegd aan 
de raad

Wethouder 
Meulensteen

Februari 2022 De notitie arbeidsmigrantenbeleid staat op de planning voor 
de raadsvergadering van januari. 



COMMISSIE SOCIALE & ALGEMENE ZAKEN

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoenin
g

Stand van zaken

03-07-2018 Er wordt voor 2019 toegewerkt naar 
een begroting en verantwoording van 
de uitgaven in het Sociaal Domein

Wethouder 
Briels

Medio 
2021

Er is een nieuw model opgesteld om de kosten in het sociaal domein 
te monitoren. Na het tweede kwartaal zullen we u hierover tegelijk 
met de raadsinformatiebrief over de tweede kwartaalrapportage van 
GR Peelgemeenten informeren.

19-11-2019 De commissie wordt op de hoogte 
gehouden over de ontwikkelingen 
m.b.t. een mogelijke stelselwijziging in 
de jeugdzorg

Wethouder 
Briels

De wethouder informeert u zodra hierover informatie beschikbaar is.

11-01-2022 De commissie wordt op de hoogte 
gehouden over het verdere proces 
rondom de mogelijkheid van een 
kunstgrasveld bij Sparta25

Wethouder 
Slaets

De kaders voor Sparta ’25 zijn helder. Zodra er vanuit hen meer 
bekend is, zal het proces hervat worden en volgt een voorstel 
richting commissie en raad. 

19-05-2022 De commissie krijgt een toelichting 
over het gebruik van de regeling 
financiële ondersteuning van de 
energierekening

Wethouder 
Slaets

19-05-2022 De vraag of er voorwaarden zijn 
gesteld bij de transactie van de 
aangekochte woningen in Aarle-Rixtel 
en wat de financiële gevolgen hiervan 
kunnen zijn voor inwoners wordt 
schriftelijk beantwoord

Wethouder 
van den 
Berkmortel

Deze vraag is schriftelijk beantwoord.

Kan afgevoerd worden.



COMMISSIE RUIMTELIJKE ZAKEN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

20-02-2019 Presentatie m.b.t. herziening 
samenwerkingsovereenkomst 
Doelmatig Waterbeheer

Najaar 
2022

Herziening van de samenwerkingsovereenkomst Doelmatig 
Waterbeheer was oorspronkelijk voorzien voor het najaar 2020. In 
de tussentijd is de projectgroep Doelmatig Waterbeheer echter 
aanspreekpunt geweest voor een aantal regionale 
klimaatopgaven. Deze klimaatopgaven zijn inmiddels belegd bij 
een andere regionale overlegstructuur. Hierdoor kan de herziening 
van de samenwerkingsovereenkomst Doelmatig Waterbeheer in 
2022 opnieuw worden opgepakt. Het streven is de commissie 
Ruimtelijk Domein in het najaar van 2022 door middel van een 
presentatie te informeren over de nieuwe 
samenwerkingsovereenkomst.

17-11-2021 N.a.v. de presentatie Onderhoud 
Groen wordt bekeken hoe de 
informatie vertaald kan worden in de 
onderhoudsplannen

Wethouder 
Slaets

OB 2e kwartaal 
2022

Op basis van de input van de commissieleden wordt in het tweede 
kwartaal met een vervolgvoorstel terug gekomen.

12-01-2022 Er is geïnformeerd naar de 
mogelijkheid van het realiseren van 
openbare toiletten voor fietsers en 
wandelaars

Wethouder 
Briels

05-04-2022 De zorg over wat er gebeurd met het 
maai afval van sloten en de kosten 
van afvoeren wordt meegenomen in 
het onderhoudsplan en de raad wordt 
hierover geïnformeerd

Wethouder 
Slaets

18-05-2022 De commissie krijgt op korte termijn 
een update over de stand van zaken 
en actieve betrokkenheid van het 
gemeentebestuur m.b.t. het 

Burgemeeste
r

Dit moet nog worden opgesteld. 



planproces N279

06-07-2022 Er komt een voorstel aan de raad om 
bestemmingsplanprocedures aan te 
passen. Nadere uitleg hierover wordt 
op papier gezet

Wethouder 
Van den 
Berkmortel

De planning is dat dit raadsvoorstel wordt geagendeerd in de 
raadsvergadering van september 2022. 

06-07-2022 De vraag over de 
informatieachterstand n.a.v. RIB 
Reactivering vliegbasis De Peel wordt 
schriftelijk beantwoord

Wethouder 
Van den 
Berkmortel

06-07-2022 Nagegaan wordt of er nog dieren 
worden gehouden in de nog 
aanwezige stallen aan de Pater v.d. 
Burgtweg 3

Wethouder 
Van den 
Berkmortel

06-07-2022 Er wordt bekeken of er andere 
maatregelen mogelijk zijn om de 
veiligheid van de dassen te 
waarborgen

Wethouder 
Van den 
Berkmortel

06-07-2022 De commissie wordt geïnformeerd 
over het standpunt van het college op 
het verzoek van de dorpsraad over de 
rotonde aan de Hoofakker

Wethouder 
Van den 
Berkmortel

De aansluiting van wegen en fietspaden is onderdeel van de 
planontwikkeling van de rotonde, waar de provincie 
projecteigenaar van is. Er bestaat vanuit de gemeente dus ook 
geen losstaand project om de omgeving van de rotonde aan te 
pakken. Voor het project zijn ook grondaankopen nodig en zullen 
mogelijk kabels en leidingen verlegd moeten worden. 
We hebben de aanvraag voor een omgevingsdialoog daarom 
gedeeld met de provincie (in de persoon van Arne Schouten). Hier 
is positief op gereageerd. Als projectleider van de ontwikkeling 
verzorgt de provincie in principe de communicatie met de 
omgeving. Als gemeente sluiten we daar, waar mogelijk, graag op 
aan. Het is onze verwachting dat na het zomerreces een 
bijeenkomst zal worden georganiseerd voor geïnteresseerden. Hier 
zal te zijner tijd nader over worden gecommuniceerd.



06-07-2022 Er wordt uitgezocht hoe de geplaatste 
borden zich verhouden tot de 
wegenlegger (Het Broek)

Wethouder 
Van den 
Berkmortel

Een wegenlegger is een document waarin vermeld staat wie 
verantwoordelijk is voor het onderhoud van een openbare weg. De 
wegenwet bepaalt dat elke gemeente verplicht is om een 
wegenlegger op te stellen. De wegenlegger geeft juridische 
duidelijkheid over de openbaarheid van de weg en de 
onderhoudsplichtige.
De volgende wegen worden in een wegenlegger beschreven.
 
• Buiten de bebouwde kom of kommen gelegen wegen
• Van wegen welke deels binnen en deels buiten de bebouwde 
kom of kommen liggen, wordt ook het binnen een bebouwde kom 
gelegen deel op de legger gebracht, indien en voor zover dat deel 
niet door de gemeente wordt onderhouden

De wegenlegger gaat dus niet over de inrichting van de weg. 
Verkeersbesluiten lopen via het college van burgemeester en 
wethouders. Dus niet via de gemeenteraad.
Kan afgevoerd worden. 


